

Attaching the FUSION Flexi Puck™

Before placing the adhesive on the mounting surface, make sure that the location and orientation are correct. The FUSION logo on the puck should face in the direction that the **STEREOACTIVE™** delivers audio. It is extremely difficult to remove the adhesive. The adhesive and puck mount cannot be reused after being removed from a surface. Some mounting surfaces might be damaged after removing the adhesive.

1. Select an appropriate location for the **STEREOACTIVE™**. Before attaching the Flexi Puck, make sure it is oriented in the preferred direction.
2. Thoroughly clean and dry the mounting surface using a mixture of water and isopropyl alcohol. The mounting surface must be free of dirt, debris, wax, or coatings.
3. Remove the backing from the adhesive.
4. Carefully orientate the Flexi Puck, and press firmly onto the mounting surface for 3 minutes or longer.
5. Ensure the Flexi Puck adhesive cures for at least 72 hours at room temperature of between 21°C and 38°C (70°F and 100°F).

Note: FUSION recommends using 3M™ Primer 94 or VHB™ Tape Universal Primer UV to promote adhesion to polyethylene, polypropylene, ABS, PET/PBT blends and other difficult to stick to surfaces. Before attaching the **STEREOACTIVE™** to the Flexi Puck, ensure the adhesive has cured for at least 72 hours. Failure to ensure adequate curing time may cause the Flexi Puck to detach from the surface, which could result in damage to the stereo or Flexi Puck. Bond strength can be improved with firm application pressure and moderate heat at between 38°C and 54°C (100°F and 129°F).

Fixation du montage FUSION Flexi Puck™

Français - Avant de placer l'adhésif sur la surface de montage, assurez-vous de choisir le bon endroit et la bonne orientation. Le logo FUSION situé sur le Puck doit être orienté dans la direction de la diffusion audio de **STEREOACTIVE™**. Il est extrêmement difficile de retirer l'adhésif. L'adhésif et le montage Puck ne peuvent pas être réutilisés une fois qu'ils ont été retirés d'une surface. Certaines surfaces de montage peuvent être endommagées après retrait de l'adhésif.

1. Choisissez un endroit approprié pour la stéréo. Avant de fixer le montage Puck, assurez-vous de l'orienter dans la direction de votre choix.
2. Nettoyez et séchez bien la surface de montage à l'aide d'un mélange d'eau et d'alcool isopropylique. La surface de montage doit être dépourvue de saletés, débris, cire ou revêtement.
3. Retirez le dos de l'adhésif.
4. Orientez soigneusement le montage Puck, et appuyez fermement sur la surface de montage pendant au moins 3 minutes.
5. Assurez-vous que l'adhésif durcisse pendant au moins 72 heures à température ambiante, entre 21 °C et 38 °C (entre 70 °F et 100 °F).

Remarque: FUSION recommande l'utilisation de 3M™ Primer 94 ou VHB™ Tape Universal Primer UV pour favoriser l'adhérence au polyéthylène, au polypropylène, à l'ABS, aux mélanges PET/PBT et aux autres surfaces peu adhérentes. Avant de fixer la stéréo au montage Puck, veillez à ce que l'adhésif ait durci pendant au moins 72 heures. Si vous n'attendez pas suffisamment, le montage pourrait se détacher de la surface et ainsi endommager la stéréo ou le montage. La force d'adhérence peut être améliorée par une pression d'application importante et une température modérée d'entre 38 °C et 54 °C (entre 100 °F et 129 °F).